

Title (en)

Device for splicing webs.

Title (de)

Vorrichtung zum Verbinden von Materialbahnen.

Title (fr)

Dispositif pour raccorder des matériaux en bande.

Publication

EP 0627377 A1 19941207 (DE)

Application

EP 94106351 A 19940422

Priority

DE 4314552 A 19930504

Abstract (en)

Device for splicing material webs (50), especially webs of packaging material, in which, in order to splice an initial portion of a new material web (6) to the running-out end portion of an old material web (5), this initial portion of the new material web (6) is joined with an adhesive strip (27) which is received releasably on a pivotable pressure plate (12,13). The pressure plate (12) pivotable into the region of the running-out material web (5) cooperates with a separately pivotable pressure roller (14) which can engage at least partially through a recess (26) of the pressure plate (12), strip off the adhesive strip (27) having the initial portion of the new material web (6) and at the same time press it onto the running-out end portion of the old material web (5). <IMAGE>

Abstract (de)

Vorrichtung zum Verbinden von Materialbahnen (50), insbesondere Packstoffbahnen, bei der zum Verbinden eines Anfangsabschnittes einer neuen Materialbahn (6) mit dem auslaufenden Endabschnitt einer alten Materialbahn (5) dieser Anfangsabschnitt der neuen Materialbahn (5) mit einem Klebestreifen (27) verbunden ist, der auf einer verschwenkbaren Andruckplatte (12,13) lösbar aufgenommen ist. Die in den Bereich der auslaufenden Materialbahn (5) verschwenkbare Andruckplatte (12) arbeitet mit einer separat verschwenkbaren Andruckrolle (14) zusammen, die zumindest partiell durch eine Aussparung (26) der Andruckplatte (12) hindurchgreifen, den Klebstoffstreifen (27) mit dem Anfangsabschnitt der neuen Materialbahn (6) abstreifen und zugleich an den auslaufenden Endabschnitt der alten Materialbahn (5) andrücken kann. <IMAGE>

IPC 1-7

B65H 19/18

IPC 8 full level

B65B 41/00 (2006.01); **B65B 41/12** (2006.01); **B65H 19/18** (2006.01); **B65H 37/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65H 19/1836 (2013.01); **B65H 19/1873** (2013.01); **B65H 2301/46412** (2013.01); **B65H 2301/46414** (2013.01); **B65H 2701/1944** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2545801 A1 19841116 - COLGATE PALMOLIVE CO [US]
- [A] FR 2355754 A1 19780120 - MONOMATIC SA [FR]
- [AD] US 4172755 A 19791030 - GUSTAFSON STANLEY [GB], et al
- [AD] DE 3634369 A1 19870416 - GD SPA [IT]

Cited by

DE102004026312A1; CN113830598A

Designated contracting state (EPC)

CH DE GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

DE 4314552 A1 19941110; DE 4314552 C2 19960704; EP 0627377 A1 19941207; JP H0752920 A 19950228

DOCDB simple family (application)

DE 4314552 A 19930504; EP 94106351 A 19940422; JP 9014394 A 19940427